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 סדר יום:

 הכירות   •

 2025בנית תכנית עבודה לשנת  •

 איסראא וואיל . חסין התחיל לדבר , מציג את נציגי הציבור החדשים, 
 איסראא, היא נציגת עמותה שעוסקת בתחום.

 . 2025הישיבה תעסוק בהיכרות של חברי הוועדה, ותוכנית עבודה לשנת 

במועצה יש המון גרוטאות ) רכבים נטושים( זרוקים ברחבי המועצה והם גורמים למפגע   -
 צריכים לטפל בנושא הזה. סביבתי, אנו 

 פסולת בשכונה דרומית במקום הזה התחיל להיות מוקד לזריקת זבל ופסולת. -
 הסברה בבתי ספר , אכיפה וחוקי עזר,  -

 להסברה  להתקין המצלמות במקומות שזורקים שם את הפסולת, הפעלת דף הפייסבוק 

 בתוכנית צריך לעשות אכיפה כדי להפעיל את חוקי העזר.  -עזמי

 למה אתה מתכוון? -חוסין

 אחד: ניקיון , שתיים: סיורים ואכיפה.  -עזמי

הציגה תכנית עבודה שהיא הכינה, הציגה סקר שנערך ביפיע שהוא גם עוסק   -איסראא
 בניקיון.

 צריך חוקי עזר. אי אפשר לאכוף בלי חוק עזר. פניתי היום למנכ"ל בנושא הזה. -עלי

הסברה והדרכה עוד לפני חוק עזר על מנת להכין את הציבור לאכיפה, על מנת שלא   -אחמד 
 נגיע למצב שיגידו לא ידעתי.

 



 סיכום:

ונציג אותה לחברי המליאה לאישור, הוועדה מזמינה את   2025בישיבה הבאה נבנה תכנית 
 הציבור כולו להיות חלק מהוועדה עצמה ולשייך אותה לוועדת איכות הסביבה  


